
 

                                                                                                                    

 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 19.11.2024 kl. 17.15-

18.45 

Deltagere: Søren Palshøj (formand), Fritze Friis-Thorsen (næstformand), Morten Brønsgaard-

Winther, Mathilde Pust, My Rygaard, Helle Johnsen (medarbejderrep.) Pia Rasmussen 

(medarbejderrep.), Lene Kronow (skoleleder) Charlotte Ruder Fornitz (mellemleder), Sofie 

(9A) forperson og Elliot (7A) næstforperson. 

Fraværende: Morten, My, Sofie, Elliot 

 

 

Dagsorden Ansvarlig Bemærkninger 

1. Bemærkninger til 

dagsorden 

  

Ingenting 

2. Godkendelse af referat  Godkendt  

3. Nyt fra parterne 

- Ledelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Medarbejder 

 

 

 

 

Lene/Charlotte 

 

 

 

 

 

 

 

 

Helle/Pia 

 

 

 

 

Ledelsen: 

• Der er lidt bevægelse i 

børnetallet i Møllehuset. (nogle 

ind og nogle ud) Julemåneden, 

som er på vej, kan være svær 

for børnene i MH.  

• Vi overgår til et nyt IT-system 

pr. 1/12 – og der er i øjeblikket 

mange kurser, som vi deltager i.  

•  Vi har haft besøg af konsulent 

til at kigge på vores 

personalerum. Vi vil indkøbe nye 

møbler.  

 

Medarbejder:  

• Udskolingen har været optaget 

af projektuge.  

• SFO er ved at indrette de nye 

lokaler.  



 

                                                                                                                    

 

 

- Forældre 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Elever 

 

 

 

 

 

 

 

Forældre 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Elever 

 

 

 

 

 

 

  

 

Forældre:  

• En snak om en henvendelse fra 

et forældrepar ift. Falsters 

hjertedag og at vi har skoledag 

en lørdag. Søren svarer 

forældrene.  

• Ros til skolens facebookside 

• Input fra 3. klasses forældre, at 

der laves en arbejdsdag, hvor 

forældrene kommer og laver 

småprojekter – toiletterne i den 

lille skolegård er slidte, og 

forældrene tilbyder at komme 

male/lave låse. Det er planen at 

de bliver revet ned – og der 

laves en byggesag på at 

etablere nye toiletter indendørs.  

En ide´ at invitere lederen fra 

teknik og miljø til et 

skolebestyrelsesmøde og tale 

om, hvor mange penge der kan 

frigives til projekter, som 

forældrene kan komme og lave 

på en arbejdsdag.  

• OBS på at, hvis der ikke er en 

kvindelig lærer med til idræt, så 

går eleverne ikke i bad. OBS på 

at vikaren går med ind i 

omklædningsrummet.  

Elever:  

• Vi har drøftet, hvordan vi får 

aktiveret/inddraget Sofie og 

Elliot mere i 

skolebestyrelsesmøderne.  

• Inden hvert bestyrelsesmøde 

taler ledelsen med dem om 

dagsordenen, så de bliver klædt 

på til mødet.  

 

 



 

                                                                                                                    

 

- MED/TRIO MED/Trio 

 

 

MED:  

• Vi har drøftet skolens 

arbejdsmiljø, og indsendt 

beskrivelse af indsatser til 

kommunen.  

• Fravær/nærværspil og familie 

og alkohol på besøg på 

fællesmødet i næste uge.  

4. Forældresamarbejde – 

opfølgning 

Alle • Vi beder Diana om at sende 

listen med 

trivselsrådsmedlemmerne til 

Søren igen. Derefter arbejdes 

der videre med at Søren 

kontakter dem og derefter 

inviteres alle trivselsrådene til at 

mødes med bestyrelsen for at 

tale om hvad vi kan gøre for at 

forældrene bliver mere 

involveret i skolen.  

• En ide, at vi kontakter 

børnehaven og evt. laver 

forældrearrangementer/foredrag 

sammen. 

• En ide´ at tale om yderligere 

samarbejde med børnehaven, 

om muligheden for at 

børnehavens børn automatisk 

kan få en plads på skolen.  

5. Decembermødet – hvordan 

afholdes det? 

 • Møde kl. 17.00-18.00 derefter 

spisning. 

6. Evt.   • I går deltog Lene, Fritze og 

Søren til dialogmøde med det 

politiske udvalg.  

Drøftelserne handlede om ”hvad 

er kvalitet i dagtilbud og 

skoler?” – ”hvilke værdier skal 

være bærende for dagtilbuds- 

og skoleområdet.” ”Hvordan kan 

bestyrelserne bidrage til det 

arbejde.” Der er en oplevelse af 

at udvalget er ambitiøse og tør 

tale om de svære ting.  

 



 

                                                                                                                    

 

7. Punkter til næste møde  Alle  • Drøftelse om 

skoleudviklingssamtalen. 

• Drøftelse med eleverne om 

deres deltagelse i 

skolebestyrelsesmøderne.  

• Bygninger 

8. Personfølsomt Ledelsen Ja 

 

Næste møder kl. 17.15-18.45: 17/12-24, 28/1-25, 25/2-25, 25/3-25, 20/5-25, 17/6-25 

 


